

Announcement Exemption for Q1 2020 Financials Results Preparation and Publication

To: Bahrain Bourse

Pursuant to Central Bank of Bahrain's circular (OG/124/2020) dated 30th March 2020, in which all public shareholding companies ("Listed Companies") have been exempted from the preparation and publication of their quarterly reviewed financial results for the first quarter of 2020, due to the current development with regards to the outbreak of the novel coronavirus, Bank of Bahrain and Kuwait B.S.C would like to inform the shareholders; that it will avail this exemption and not publish its financial results as of Q1 2020.

Accordingly, the first reviewed financial statements that will be prepared and published in 2020 would be for six months period ending 30th June 2020. .

إعلان: الإعفاء من نشر النتائج المالية للربع الأول من عام 2020

السادة / بورصة البحرين

بالإشارة إلى خطاب مصرف البحرين المركزي رقم (OG/124/2020) المؤرخ في 30 مارس 2020، بخصوص إعفاء الشركات المدرجة من إعداد وإعلان النتائج المالية للربع الأول من عام 2020، وذلك بسبب الظروف الراهنة الناتجة عن تداعيات تفشي فيروس كورونا (المستجد) عالمياً، يود بنك البحرين والكويت إعلام السادة المساهمين بأن لن يقوم بالإعلان عن النتائج المالية للربع الأول من عام 2020.

وبالتالي فإن أول إعداد و إعلان للبيانات المالية المراجعة في عام 2020 سوف يكون لفترة الستة الأشهر المنتهية في 30 يونيو 2020.

Name	Ahmed AbdulQudoos Ahmed	الإسم
Title	Head of Group Board Secretariat	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة		Signature التوقيع
		